
Klub Radnych

Prawo i Sprawiedliwosc

RADA MIASTA WT.OCLAWEK

Krzysztof Kukucki
Prezydent
Miasta Wfocfawka

INTERPELACJA

Proszq o udzielenie odpowiedzi na nastqpujqce pytania:

- jakie jest merytoryczne uzasadnienie decyzji o zwiqkszeniu ilo5ci cztonk6w zarzqd6w
w poszczeg6lnych sp6fkach prawa handlowego, w kt6rych udzialowcem jest miasto
Wtoclawek, biorqc pod uwagq, 2e w poprzedniej kadencji funkcjonaty w nich jednoosobowe
zarzqdy,

- jakie bqdq zwiqzane z tymi decyzjami koszty dla poszczeg6lnych sp6lek (proszq o podanie
koszt6w
z podzialem na sp6tki)

- dlaczego wzorem lat poprzednich nie bylo przeprowadzonych konkurs6w na te stanowiska,
wbrew deklaracjom skladanym przez Lewicq oraz Koalicjq Obywatelskq o koniecznojci
przeprowadzania konkurs6w na waine stanowiska.

- jakie jest uzasadnienie merytoryczne powolania partyjnych nominat6w na te stanowiska?

Zwyrazami szacunku
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Woclawek, 16.07 .2024 r.


